

Referat for utvidet kretsstyremøte 07 Desember 2023

Sted: Skjeberg Misjonshuset

Dato/tid: 7.des kl.18.30-21.30

Møteleder: Thomas Francis Karlsen (Halden Speidergruppe)

Referent: Tore Nordmand Ruud (Spydeberg Speidergruppe), Jim Skare (Rakkestad Speidergruppe)

Deltakerliste kretsstyre:

Gruppe	Representant
Halden speidergruppe	Thomas Francis Karlsen (kretsleder)
Marker speidergruppe	Kristian Fog (økonomi)
Marker speidergruppe	Trine-Lise Øwre (styremedlem)
Spydeberg speidergruppe	Tore Nordmand Ruud (styremedlem)
Marker speidergruppe	Denise De Jong (aspirant)
Rakkestad speidergruppe	Jim Skare (aspirant)

Deltakerliste ombud:

Ombud	Representant
Småspeiderombud	Geir Strand Larsen
Speiderombud	Therese Minge
Roverombud	Marie Berget
Lederombud	Marianne Wiker Stensland
Valgkomite	Geir Strand Larsen

Deltakerliste utvidet kretsstyre:

Gruppe	Representant
Askim Speidergruppe	Øystein Bøhler, Jørgen Storm Hanssen, Håkon Stensland
Borg	Geir Strand Larsen
Fossekallen	
Halden	Thomas Francis Karlsen
Lande	Irene Nordbye, Trine Langsholt
Marker	Bjørg Eva Brandsrud
Rakkestad	Jon Gunnar Olsen, Jim Skare
Sarpsborg FSK	
Sarpsborg MS	

Skjeberg	Eli Kristin Bekken, Lars Johan Bekken, Therese Minge
Spydeberg	Andreas Harjo Kjellmann, Tore Nordmand Ruud
Tomter	
Trøgstad	

Saksliste

Thomas ønsker velkommen og går gjennom sakslisten for kvelden.

1. Konstituering av møte

- Valg av møteleder - Thomas - godkjent
- Valg av referent - Tore og Jim - godkjent
- Godkjenning av innkalling - godkjent

2. Terminliste

- Thomas informerer og går gjennom terminlisten.
- Speiderdiscoen er blitt flyttet på til 27. januar hos Skjeberg Misjonshus.
- KK tropp datoen er riktig som ligger i terminlista nå.
- Småspeiderleir - Marker er arrangør og Tomter tar i 2025. De ble enige om å bytte arrangør ansvaret for 2024 og 2025.
- Emnekurs august 2024 - blir et emnekurs arrangert av forbundet. Usikker på hvilket.
1. nov 2024 blir det trinn 1 eller trinn 2, avhengig av hva gruppene ønsker og har behov for. Dette vil bli avklart nærmere arrangementsstart.

3. Budsjet

- Kristian går gjennom hva et budsjett er og hvordan det er satt opp.
- Kristian informerer om usikkerhet rundt VBUR med tanke på at Viken fylkeskommune skal oppløses, og vi skal tilbake til Østfold fylkeskommune. Vikenbur skal oppløses og gå tilbake til ØBUR, men de har ingen budsjetterte midler enn så lenge. Av den grunn har vi blitt rådet til å forvente en inntekt etter midlene vi ble tildelt den gangen det var ØBUR.
- Kristian informerer om toalettpost som er ny. Denne posten kan ombudene søke om ved behov for toaletter på et arrangement. Summen er blitt tatt fra KK-flokk, KK-tropp og Høstforum.
- Arbeidshelg har blitt oppført i budsjett for å samle kretsstyret og ombud til en helgesamling for å bli bedre kjent med hverandre og legge en slagplan for året.

4. Utstyr til utlån

- a. 4 stk Anne-dukke
- b. 6 stk kommunikasjonsradio
- c. Beach flagg og roll-up
- d. Projektor
- e. Pamir-telt
- f. 2 stk pizzagriller
- g. Høytaler
- h. Kjøleskap, fryser, vannkraner

Lånes ut via kretsens nettsider www.ook.no

5. Hjemmesiden www.ook.no

- a. Presentasjon av generelle endringer
- b. Presentasjon av utleggsskjema
- c. Presentasjon av utleiestyr og skjema for dette.

6. Valgkomite

- a. Personer på valg - Kretsstyret

Geir presenterer hvem som er på valg.

Kretsleder - Thomas Francis Karlsen (Halden spg) - stiller til gjenvalg for 1 år (2024)

Visekretsleder - Tore Nordmand Ruud (Spydeberg spg) - stiller for 1 år (2024)

Kasserer - Kristian Fog (Marker spg) - Valgt for 2 år (2023 og 2024)

Styremedlem - Denise De Jong (Marker spg) - stiller for valg for 2 år (2024 og 2025)

Styremedlem - Ledig

Aspirant varamedlem - Jim Skare (Rakkestad spg) - Valgt for 1 år 2023 (2023)

Aspirant varamedlem - Ledig

Aspirant varamedlem - Ledig

- b. Personer på valg - ombud

Geir presenterer hvem som er på valg.

Speiderombud - Ledig

Roverombud 1 - Marie Berget (Halden spg) - stiller for valg for 1 år (2024)

Roverombud 2 - Ledig

Valgkomite 1 - Ledig

Valgkomite 2 - Ledig

c. Spørsmål?

Fjoråret kretsting ble det stemt inn 2 hjelpere til småspeiderombudet. Det ble stilt spørsmål om dette og i hvilken grad hjelpere kan skrives inn. For kretsstyret sin del ønsker de å forholde seg til et ombud, men det ene ombudet kan ha flere hjelpere ved behov. Det ble stilt spørsmål hvor mange ombud og eventuell hjelpere det er krav om å ha i statuttene. Det er ikke spesifisert antall ombud det er behov for og dette er ganske åpent. Det er altså mulig å være flere personer under samme ombud.

Det ble spurt om hvorfor står speiderombudet åpent hvert år, hva kan gjøres for å motivere folk til å være i speiderombudet?

Det kom forslag til at kanskje noen ikke vet hva det innebærer å være speiderombud, men at det blir skrevet ned hva det innebærer å være speiderombud. Dette har blitt gjort tidligere og skal friskes opp.

7. Utviklingsrådgivere i Norges Speiderforbund

- Trine Lise orienterer om at Norges Speiderforbund har fått 2 stk utviklingsrådgivere

8. Politiattester

- Thomas orienterer om at alle ledere må ha gyldige politiattester. Uten gyldig politiattest, vil de ikke få delta på kretsens aktiviteter og kretskonkurranse. Foreldre som er med på overnattinger skal ha gyldig politiattest.
- Det vil iverksettes tiltak på KK-Tropp der eventuelle ledere som har manglende politiattest vil bli sendt hjem.

9. NM i speiding

- Kristian Fog ga oss en statusoppdatering om hvordan det går med NM planleggingen.
- Vi fikk se et kart hvordan området blir og hvor ting skal plasseres.

10. Ledertrening

- Øystein Bøhler informerer om ledertrening i vår krets og andre kretser.



- b. Øystein sendte ut for ca. en måned siden en spørreundersøkelse om hva grupper ønsker av ledertrening og hva man ønsker på disse kursene. Flere grupper har ikke svart og han ønsker svar enten gruppen ønsker å delta på kurs eller ikke.

11. Avslutning, gaveutdeling og takketale

- a. Thomas informerer at Sturla Skjulhaug Storemyr fra Speiderstyret / Forbundet deltar med en strategiøkt på kretstinget. Dette vil vare ca. 90 min. Thomas spør om gruppeoppgaven skal utgå og alle gruppene var enig i det.
- b. Det takkes til Skjeberg og Lande for at de var teknisk arrangør og takker for god mat og dessert.
- c. Øystein utdelte diplom til Kristian Fog for gjennomføring av grunntrening.

12. Eventuelt / åpen post

- a. Ingen spørsmål.